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Esquerra renova part de l’equip i aspira a 
capgirar el color polític de l’Ajuntament de 
Puigcerdà 

La formació encapçalada per Joan Manel Serra ha presentat 
aquest dimecres la llista completa 
  

 
Presentació de la llista d'Esquerra a Puigcerdà. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Puigcerdà).- Joan Manel Serra, alcaldable del grup 
Impulsem Puigcerdà-ERC-Acord Municipal, ha presentat aquest dimecres al 
Museu Cerdà els membres que formen part de la llista per a les properes 
eleccions municipals del 28 de maig. La formació ha renovat part de l’equip per 
poder tenir una candidatura “més transversal”. 

Serra ha indicat que “hi ha una part de la gent que continuem de l’actual 
mandat i també hem incorporat cares noves, no només de la mateixa òrbita 
d’Esquerra sinó també gent de centre-dreta, per dir-ho així”. En aquest sentit, 
ha apuntat que “al final, del que es tractava era de fer un projecte més 
transversal i que reunís i aglutinés aquesta manera de ser de Puigcerdà, que 



és una amalgama de moltes maneres de pensar, i creiem que la llista ho 
reflecteix”. 
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Després de repassar la feina feta a l’oposició aquests darrers quatre anys, amb 
tres dels tretze regidors, els integrants del grup s’han anat presentant un per 
un. El cap de llista espera comptar amb el suport dels veïns i veïnes per 
capgirar el color polític del consistori, després de 12 anys de majoria absoluta. 

Serra, però, ha apuntat que el fet que s’hagin presentat tantes llistes repartirà 
més els vots. Tot i això, ha assegurat que són “l’equip més cohesionat”. Així, ha 
indicat que “si haguéssim estat l’alternativa, com érem fins a dia d’avui, en què 
érem o els uns o els altres, teníem la il·lusió que podríem pujar força; ara, però, 
l’espectre convergent s’ha dividit en tres i això farà que els vots es reparteixin 
molt més”. Tot i això, i utilitzant l’expressió ‘a río revuelto, ganancia de 
pescadores’ ha afegit que “hem d’intentar que tota la gent del sector convergent 
o postconvergent que estigui dubtosa, els fem venir cap a nosaltres amb un 
projecte que realment els encisi”. 

També ha remarcat que “nosaltres no tenim a ningú vinculat amb cap interès 
urbanístic, particular o econòmic”. Serra ha afegit que “Puigcerdà no només ha 
quedat estancat sinó que ha fet passos enrere i altres poblacions de la comarca 
han passat davant”. Per això creu que “s’ha de recuperar la il·lusió de la gent”. 
L’alcaldable d’ERC pensa que el fet que es presentin tantes llistes podria fer 
pujar la participació. 

Tot i que encara no han detallat el programa electoral, les línies de treball dels 
republicans es centraran en el benestar de les persones, en buscar solucions 
per facilitar l’accés a l’habitatge i en la desestacionalització del turisme i la 
diversificació de l’economia, entre altres propostes. 

 


